



10% كاش باك على جميع بطاقات BSF الائتمانية

على مشتريات الخطوط السعودية



احجز رحلتك مع السعودية وادفع باستخدام بطاقة BSF الائتمانية لتحصل على استرداد نقدي بنسبة 10%.

ليس لديك بطاقة؟

تقدّم بطلبك الآن

سيتم إضافة النقود المستردة إلى بطاقات الائتمان المؤهلة والنشطة وغير المتأخرة من BSF في 20 أبريل 2025 أو قبل ذلك.

الشروط والأحكام:

- احجز رحلتك مع السعودية وادفع باستخدام بطاقة الائتمان الخاصة بك من BSF لتحصل على استرداد نقدي بنسبة 10%.
- يسري عرض الاسترداد النقدي على جميع بطاقات BSF الائتمانية باستثناء بطاقات الحد الأدنى وبطاقات مسبقة الدفع ومدى وذلك عند استخدام البطاقات كطريقة دفع.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي لكل عميل هو 500 ريال سعودي.
- عرض الاسترداد النقدي صالح فقط على الحجوزات التي تتم مباشرة على موقع السعودية وتطبيق الهاتف المحمول ومنافذ بيع التذاكر.
- فترة العرض: من 13 حتى 20 مارس 2025.
- الحد الأدنى لقيمة العملية للاستفادة من عرض الاسترداد النقدي هو 2000 ريال سعودي.
- سيتم إضافة النقود المستردة إلى بطاقات BSF الائتمانية المؤهلة والنشطة وغير المتأخرة في البنك في 20 أبريل 2025 أو قبل ذلك.
- لا تشمل العمليات المؤهلة المعاملات المعكوسة أو غير الصالحة أو الملغاة أو المرتجعة جزئياً أو كلياً.
- سيتم اعتبار الإنفاق المؤهل على كل من البطاقات الأساسية والاضافية للاسترداد نقدي.
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى ما لم ينص على خلاف ذلك.
- إذا انتهك حامل البطاقة أيًا من شروط وأحكام هذه الحملة أو شروط هذه المنتجات، يحق للبنك استبعاده من المشاركة والاستفادة من هذه الحملة.
- في حالة وجود تناقض بين النص العربي والنص الإنجليزي لهذه الشروط والأحكام، يسود النص العربي.
- يصبح هذا العرض ملغي وباطلاً في حالة إزالته من موقع البنك.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببرنامج الفرسان.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الائتمان من البنك.
- البنك تحت إشراف ورقابة البنك المركزي السعودي
- الإشارة لـ "البنك" أو "BSF" في هذه الشروط والأحكام تعني البنك السعودي الفرنسي.

10% Cashback On all BSF Credit Cards!

On your SAUDIA Spend



Book your flight with Saudia and pay with your BSF credit cards to get %10 cashback.

The cashback will be credited to eligible, active and non-delinquent BSF credit cards only on April 20th 2025 or earlier.

Dont have a card?

[Apply Here](#)

Terms & Conditions:

- Book your flight with Saudia and pay with your BSF credit card to get %10 cashback.
- Cashback offer is valid on all BSF credit cards when using the card as a payment method; low limit & prepaid cards are excluded.
- Maximum cashback per customer is capped at SAR 500.
- Cashback offer is valid only on bookings made directly on Saudia website, mobile app and ticketing counters.
- Offer period: from 13 until 20 March 2025.
- Minimum transaction value to benefit from the cashback offer is SAR 2,000.
- The cashback will be credited to eligible, active and non-delinquent BSF credit cards only on April 20th 2025 or earlier.
- Eligible transactions do not include reversed, invalidated, cancelled, partially or fully returned transactions.
- Eligible spending on both primary and supplementary cards will be considered for cashback offer.
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions or offers unless otherwise stated.
- If the cardholder violates any of the terms and conditions of this campaign or the terms of these products, the bank has the right to disqualify him/her from participating and benefiting from this campaign.
- In the event of a discrepancy between the Arabic text and the English text of these terms and conditions, the Arabic text shall prevail.
- This offer becomes null and void in the event it has been removed from BSF website.
- Terms and conditions related to Alfursan program apply.
- BSF credit cards terms and conditions Apply.
- BSF is under the supervision and control of Saudi Central Bank
- The reference to the "Bank" or "BSF" in these terms and conditions means Banque Saudi Fransi.